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ПИТАНЕ 
от общинските съветници на ПП ГЕРБ 

 
 

Относно: Наличността на депозита от 100 000 лв. по сделката за недостроения 
Търговски дом 

 
 
 

 УВАЖАЕМИ Г-Н КОСТОВ, 
 
 Настоящото питане е по повод на изказаните в публичното пространство 
съмнения, дали е внесен депозитът  от 100 000 лв. по сделката с ЕООД „Юнайтед 
Финанс ХМВС Груп – Плиска” за недостроения Търговски дом в центъра на нашия 
град. 
 За да бъдат разсеяни съмненията на нашите съграждани, настояваме да бъдат 
предоставени на обществеността документите, които удостоверяват внасянето на този 
депозит и наличието му по сметка, която Общината контролира. 
 
 
 
       Общински съветници от ПП ГЕРБ 


